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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen formában kívánják az értékesítést lefolytatni?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Gyermek-, Ifjúsági és Sportminiszter
úrhoz . Akérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt két évben a Sportfolió Kht . gazdálkodását átláthatatlanság jellemzi . A Kht .
veszélyes mértékben eladósodott, működése pazarló . Egy írásbeli kérdésemre Miniszter úr
azt a választ adta, hogy a KM. tulajdonában lévő gépkocsipark 2I3-át értékesíteni kívánják, az
értékesítésből 10 millió forint bevételre számítanak .

Kérdezem ezért Miniszter Urat :

Mikor kívánják az értékesítést lefolytatni?

Milyen formában kívánják az értékesítést lefolytatni?

Tételesen: mikori évjáratú, és milyen márkájú gépkocsikat kíván értékesíteni a Minisztérium?

Milyen típusú gépkocsikat, mikor, és mennyiért vásárolt a Sportfolió Kht . ebben a
kormányzati ciklusban?

Mennyi volt a Kht. gépkocsiparkjának a fenntartásából származó járulékos kiadás
(üzemanyag, szerviz, biztosítás, súlyadó, SZJA, parkolási díj) 2002-ben?

Mennyi volt a Kht. gépkocsiparkjának a fenntartásából származó járulékos kiadás
(üzemanyag, szerviz, biztosítás, súlyadó, SZJA, parkolási díj) 2003-ban?
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Mennyi volt a Kht. gépkocsiparkjának a fenntartásából származó járulékos kiadás
(üzemanyag, szerviz, biztosítás, súlyadó, SZJA, parkolási díj) 2004 első félévében?

Megtisztelő válaszát köszönöm.

Budapest, 2004	u . . . : . :	

Tisztelettel :
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